
Tisztelt Közgyűlés! 

 

Az elmúlt évben Istennek hála több sikeres pályázat elszámolására és lezárására 

is sor kerülhetett. A legnagyobb munka a Mandabokori pályázat lezárása volt, 

amelyre öt éves munka után kerülhetett sor.  

 pályázati referensi munkakör az elmúlt években háttérbe került, ennek egyik oka, 

hogy a gyülekezetekben megfelelő előképzettséggel, tapasztalattal rendelkező 

szakemberek állnak rendelkezésre. Másik oka, hogy az új pályázati ciklusban – a 

brüsszeli intézkedések miatt – nem olyan ütemben jelentek meg a pályázati 

felhívások, mint ahogyan azokat vártuk. 

Megjelentek viszont a TOP Plusz források, amelyeket sajnos Szabolcs-Szatmár-

Bereg vármegyében még mindig csak az önkormányzati intézmények tudják 

igénybe venni. Ezekből a forrásokból lehetne a közintézményeket, szociális 

intézményeinket fejleszteni, illetve új szolgáltatásokat kialakítani. 

Továbbra is fontosnak tartom, hogy gyülekezeteink, intézményeink készítsenek 

fejlesztési tervet, amelyben az igényeiket rögzítik, hiszen egy-egy pályázat 

kidolgozására csak korlátozott idő jut, a beadási határidők lerövidültek.  

Fontos a nyíregyházi egyházi oktatási és nevelési intézményeink fejlesztése is. Az 

iskola rendelkezik a bővítésére vonatkozóan építési tervvel és engedéllyel, 

amennyiben forrást találnánk, az iskola épületbővítése is megvalósulhatna.  

A 2022-es év várakozása sajnos a mai napig tart, az új pályázati kiírások, 

reménység szerint, őszre kiírásra kerülhetnek. 
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